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گــروه ورزش -  »امین طاهری« را 
باید پدیده کشــتی ایران در سنگین وزن 
دانســت. او چندی پیــش در پیکارهای 
انتخابی تیم ملی کشــتی آزاد در سنگین 
وزن موفــق شــد در عین نابــاوری و در 
حالی که حتی از ســوی سرمربی تیم ملی 
به اردوی تیم ملی نیز دعوت نشــده بود 
رقیبان سرشــناس خود را شکست داده و 

نفر اول شود.
طاهــری آزادکار تهرانــی تیم ملی 
طلای نوجوانان آسیا در سال ۲۰۱۴،  نقره 
جوانان جهان سال ۲۰۱۴،  طلای جوانان 
آســیا ۲۰۱۵،  نقره جوانان جهان ۲۰۱۵ و 
برنز زیر ۲۳ ســال جهان در سال ۲۰۱۷ را 

در کارنامه دارد.
او کــه تاکنون شــانس حضور در 
پیکارهای جهانی بزرگســالان را نداشته 
این مرتبه با کسب عنوان نخست در وزن 
۱۲۵ کیلوگرم خود را به عنوان نفر نخست 
این وزن برای حضور در پیکارهای جهانی 
سال ۲۰۲۰ صربســتان معرفی کرد اما از 
شــانس بد او این رقابت ها امسال به دلیل 

شیوع ویروس کرونا لغو شد.
طاهری درباره کشــتی  حرف های 

جالبــی زد که متن آن در زیر از حضورتان 
خواهد گذشت.

برای اولین بار توانســتی به 
عنوان نفر نخست انتخابی تیم ملی 
انتخاب شوی، حتما احساس خوبی 

از این اتفاق داری؟
چه بگویم؟

احساس واقعی ات را؟
به طور حتم از این اتفاق خوشحال 
هستم و افتخار بزرگی برای من محسوب 
می شــود اما به طور حتم اطلاع دارید چه 

اتفاقی رقم خورد.
لغو مســابقات جهانی کشتی 

جهان منظورت است؟
بله، این هم از شــانس بدَ من بود که 
مسابقات کشــتی قهرمانی جهان لغو شد 
هر چند من امیدم را از دســت نمی دهم و 
به آینده امیدوار هســتم. اگرچه این اتفاق 
ناراحت کننده اســت اما بــرای آینده ای 
که خیلی زود از راه می رســد برنامه ریزی 
می کنم و امیدوارم بتوانم در مسابقات آتی 
که پیش رو اســت موفقیت های بزرگی را 

به دست آورم.
ولــی با تمــام ایــن اتفاق که 

برایت ناراحت کننده است پیروزی 
در مسابقات انتخابی آنقدر شیرین 

بود که فراموش نکنی؟
حتما همین طور است. به طور حتم 
مسابقات انتخابی تیم ملی عیار کشتی گیران 
را مشخص می کند. من همان طور که گفتم 
برای خــودم برنامه ریخته ام و می خواهم 
همیــن روند را ادامه دهم. تــازه اول راه 
هســتم و باید به اهــداف و آرزوهایی که 
در ذهن دارم برســم. همیشه در زندگی ام 
تلاش  کرده ام. آدم سخت کوشی هستم و 
یاد گرفته ام برای رســیدن به آن چیزی که 

می خواهی و دنبالش هستی باید بجنگی.
برای این مســابقات انگیزه ات 

زیاد بود، بیشتر از حد تصور؟
من پیش از این فرصت زیادی برای 
درخشش نداشتم و این اولین و جدی ترین 
فرصتی بود که در اختیار من قرار گرفته بود 
پس طبیعی بود انگیزه مضاعفی برای اثبات 

شایستگی هایم داشته باشم.
تا یک هفته قبل از این پیکارها 
معلوم نبود در مســابقات حضور 

پیدا می کنی؟
درســت ۶ روز قبل از این مسابقات 

بود به من اعلام شد می توانم در پیکارهای 
انتخاب شــرکت کنم. به من مجوز دادند 
تا در این مســابقات شرکت کنم و باید از 
رییس فدراسیون کشتی و مربیان تیم ملی 
تشــکر ویژه ای داشته باشم. یک فرصت 
بــزرگ برایم بود و بــا اینکه زمان کافی و 
زیادی در اختیار نداشــتم اما بمب انگیزه 
و انــرژی بودم. دنبال یک فرصت بودم تا 
خودم را نشان دهم. این فرصت را غنیمت 

شمردم. می دانید چرا؟
چرا؟

می دانستم اگر می خواهم دوبنده تیم 
ملی را به دست آورم باید بجنگم، جنگیدم 
تا به هدفم برسم و در نهایت همان اتفاقی 

که می خواستم رخ داد.
گفتی به تو پیش از این میدان 

داده نمی شد، چرا؟
خب رقیبان من کشتی گیران بزرگی 
بودند و میدان های بزرگی را دیده بودند. 
هم »پرویــز هادی« و هم »امیرحســین 
زارع« ســال ها بود حضوری مســتمر در 
تورنمنت ها داشــتند و طبیعی بود نگاه ها 

به سمت آنها باشد.
۲ مرتبه »امیر حسین زارع« را 

شکست دادی به نظرت چرا مبارزه 
تو با او تکرار شد؟

این تصمیم مســوولان و مربیان تیم 
ملــی بود که این اتفاق رخ بدهد و باید به 
تصمیم این عزیزان احترام می گذاشتم. به 
هر حال این مســابقات باعث شد تا هیچ 

حرف و حدیثی بر جای نماند.
هدف اصلی ات چیست؟

من هم مثل تمام ورزشکاران ایران و 
جهان یک هدف بزرگ را دنبال می کنم و 
آن چیزی جز کسب مدال المیپک نیست. 
المپیک نقطه نهایی حضور یک ورزشکار 
اســت و بهترین و معتبرترین تورنمنت 
ورزشی جهان محســوب می شود و این 
آرزو را دارم در ایــن مســابقات به مدال 

برسم.
میرسی، این توانایی را داری؟

باید برســم. آنقدر تلاش می کنم تا 
روزی از سکوی المپیک بالا بروم. این یک 

هدف دست یافتی برای من است.
بعد از قهرمانی در انتخابی تیم 
ملی و شکســت زارع فریاد کشیدی 
و جملاتــی را بر زبــان آوردی که 

بازتاب گسترده ای داشت؟

من به »علی رضــا رضایی« ارادت 
ویــژه ای دارم. او از بزرگان کشــتی ایران 
اســت و نســبت فامیلی با هم داریم. وی 
نه تنها در کشــتی بلکــه در همه زمینه ها 

الگوی اخلاقی من است. وی قبل 

از مســابقات به من می گفت دلم روشن 
اســت که تو می توانی در این پیکارها به 
موفقیت برســی و نفر اول بشوی. بعد از 
اینکه توانستم به موفقیت برسم به خاطر 
شرایط ویژه و روحیه ای که داشتم سمت 
او رفتم و با خوشــحالی ام خودم را تخلیه 

کردم.
به خاطر همین خوشحالی به 

کمیته انضباطی دعوت شدی؟
به کمیته انضباطی رفتم و حرف هایم 
را صادقانه بر زبان آوردم. دلیل شادی کردنم 
را پرســیدند و گفتم دلیل خاصی نداشت 

و به واسطه هیجانات داخل تشک بود.
باور کردند؟

بلــه، خود رییــس کمیته انضباطی 
فدراسیون کشتی در سالن حضور داشت 
و  همه چیز را از نزدیک شاهد بود. وقتی 
حرف هایم را زدم و شنیدند باور کردند که 

منظور خاصی نداشتم.
چنــد روز پیــش گفته بودی 

قیافه ام به کشتی گیرها نمی خورد.
این پرسشــی اســت که در فضای 
مجازی از من پرســیده می شود، برخی ها 
می گویند تیپ و قیافه ات به کشتی گیرها 
نمی خورد. شــاید به خاطر این است که 
کمتر از کشــتی عکس می گذارم. از این 
پس مردم دوســت داشته باشند بیشتر از 

کشتی عکس می گذارم.
رقابت هــای انتخابی درون اردویی 
تیم های ملی کشــتی آزاد و فرنگی برای 
حضور در مســابقات جهانی صربستان 
هفته گذشــته گذشــته در سالن ۱۲ هزار 
نفــری آزادی تهــران، بــا رعایت کامل 
پروتکل های بهداشــتی و بدون حضور 
تماشاگران برگزار شد که در سنگین وزن 
امین طاهری موفق شــد عنوان اول را به 

نام خود کند.
با اعلام اتحادیه جهانی کشتی تمامی 
مسابقات مسابقات جهانی کشتی لغو شد.

پدیده کشتی ایران در سنگین وزن:

فقطمدالالمپیکرامیخواهم
   قهرمان پیکارهای انتخابی تیم ملی کشتی آزاد در سنگین وزن گفت: من هم مثل تمام ورزشکاران ایران و جهان یک هدف بزرگ را دنبال می کنم و آن چیزی جز کسب مدال 

المیپک نیست. المپیک نقطه نهایی حضور یک ورزشکار است و آرزو را دارم در این رویداد به مدال برسم.

بازگشت محمد انصاری به کمپ پرسپولیس
گروه ورزشــي - در شرایطی که 
محمــد انصاری به روزهــای پایانی کار 
در پرسپولیس رســیده بود، شرایط برای 
بازگشت دوباره وی به این تیم فراهم شد.

جدایی ناگهانی شــجاع خلیل زاده 
باعث شده تا پرسپولیس به شدت به دنبال 
جذب مدافع میانی باشــد و از این رو طی 
روزهای اخیر اسامی مختلفی برای حضور 

در این تیم مطرح شده است.
از ایمان سلیمی، شاهین طاهرخانی 
و فرشاد فرجی بازیکنان تیم های تراکتور، 
اســتقلال و شــهرخودرو بــه عنــوان 
نزدیک تریــن گزینه بــرای حضور در 
این تیم یاد می شــد اما هر کدام از این 
بازیکنان به دلایلی حضورشان در جمع 
شاگردان یحیی گل محمدی منتفی شد 
تا اکنــون گزینه دیگری برای این تیم 

مطرح شود.
محمد انصــاری، مدافع چپ 
پای پرسپولیس که در لیگ پانزدهم 

به عنوان بازیکن تســتی به جمع شاگردان 
برانکو  ایوانکوویچ پیوسته بود و در ادامه با 
نمایشی قابل توجه پیشرفتی فوق العاده را 
نصیب خود کرد و حتی به پیراهن تیم ملی 
در دوران سرمربیگری کارلوس کی روش 

نیز رسید. انصاری که در دیدار فینال لیگ 
قهرمانان در فصــل ۲۰۱۸ و جدال مقابل 
کاشــیماآنتلرز دچار مصدومیت پارگی 
رباط شده بود، بعد از پایان دوره درمانی بار 
دیگر به جمع شاگردان برانکو اضافه شد اما 
او در فصل گذشــته و در حاشیه تمرینات 
آماده ســازی تیم در دوره شیوع کرونا بار 
دیگر دچار آسیب از این ناحیه شد تا اینبار 
یحیــی گل محمدی در پایان فصل خبر از 

عدم همکاری وی با پرسپولیس بدهد.
اکنون اما گفته می شــود انصاری بار 
دیگر از سوی یحیی گل محمدی دعوت 
به همکاری شده است. جدایی شجاع خلیل 
زاده و کمبــود بازیکن در فاز دفاعی باعث 
شده تا یحیی گل محمدی شانس دوباره ای 
به این بازیکن چپ پا بدهد تا او با حضور 
در این تیم و پشت سر گذاشتن تست های 
مربوطه، در صــورت آمادگی در رقابت 

برای بازگشت به ترکیب قرار گیرد.
حضور و بازگشت محمد انصاری 

البته می تواند یک اتفاق مثبت نیز تلقی شود. 
جایی که او قــادر خواهد بود در صورت 
آمادگی مطلوب در دو پســتی که سرخ ها 
با کمبود نفر مواجه هســتند به عنوان یک 

آلترنانیو قابل اتکا تیم را همراهی کند.
بــا جدایی محمد نادری، این تیم در 
جناح چپ تنها ســعید آقایی را در اختیار 
دارد و مهدوی جوان نیز از تجربه و کیفیت 
لازم برای این پســت در رقابت با آقایی از 
فاصله زیادی برخوردار اســت. انصاری 
قادر خواهد بود در این پست و البته پست 
دفاع میانی که با جدایی شــجاع خلیل زاده 
بــا کمبود نفر مواجه اســت، یک بازیکن 
قابل اعتنا محسوب شود.  نکته مهم دیگر 
اینجاست که نام محمد انصاری همچنان 
در لیســت آسیایی پرسپولیس قرار دارد و 
در صورت مشــکل و البته نیاز تیم، او قادر 
خواهد بود تیــم را در فینال این رقابت ها 
همراهی کند و مشکلی از این بابت نخواهد 

داشت.

گــروه ورزشــي - در صورت 
برگزاری بــازی های هفته دوم لیگ برتر 
دیدار نســاجی در برابر تراکتور پنج شنبه 
هفته جاری در اســتادیوم شــهید وطنی 
قائمشهر برگزار می شود.  در دوران آماده 
ســازی تیم ها ســازمان لیگ در نامه ای 
خطاب به هیات فوتبال استان مازندران و 
باشگاه نساجی اعلام کرد با توجه به کیفیت 
نامطلوب چمن مصنوعی استادیوم شهید 
وطنی نســاجی دیگر نمــی تواند در این 
استادیوم میزبان تیم ها باشد و در صورتی 
که زمین تا شروع مسابقات آماده نشود باید 
استادیوم جدیدی را برای میزبانی معرفی 
کند؛ گلایه ســازمان لیگ و هم چنین تیم 
ها به مصدومیت بازیکنان بود که البته یقه 
بازیکنان نســاجی را هم در فصل گذشته 
گرفت. همزمان با سفر دکتر نوبخت معاون 
رییس جمهور به مازندران این وعده داده 
شد که بودجه بهســازی استادیوم شهید 
وطنی قا ئمشهر و تبدیل چمن مصنوعی به 
چمن طبیعی تامین شده است اما در عمل 

فعلا اتفاق خاصی رخ نداده است!
تنها فعالیت صــورت گرفته روی 
اســتادیوم شهید وطنی که البته مورد تایید 
ســازمان لیگ هم قرار گرفته بهســازی 
وضعیت چمن مصنوعی استادیوم است 
که به نظر می رســد به شــرایط ایده آل و 
استاندارد نزدیک شده است. البته مسئولین 
امر به این نکته مهم اشاره کردند در فرصت 
کوتاه تا شروع بازی های لیگ برتر امکان 

تعویض چمن مصنوعی به طبیعی وجود 
نداشــت و اگر تصمیم به این اقدام گرفته 
می شــد نساجی امتیاز میزبانی را از دست 
می داد. ابتدا قرار اســت چمن های رولی 
استادیوم شهید وطنی در جای دیگر کاشت 
و آماده شود و بعد در استادیوم شهید وطنی 
فرش شود و این وعده داده شد به محض 
آماده شــدن چمن های رولی طبیعی کار 
تعویض چمن در اســتادیوم شهید وطنی 

آغاز خواهد شد. 
و اما دیدار نســاجی –  تراکتور در 
حالی برگزار می شود که بیش از ۸۰ درصد 
از ترکیب نســاجی تغییر کرده و آنها هم 
همانند بازیکنان تراکتور به بازی در چمن 
منصوعی آشنایی ندارند و طبیعتا همانند 
همــه بازیکنان دوســت دارند در چمن 
طبیعی بازی کنند نه مصنوعی. برخی تیم 
ها تصور می کننــد این یک پو ئن مثبت 
برای بازیکنان نســاجی است در حالی که 
محمودفکری فصل گذشــته فاش کرده 
بود شاگردانش همانند تیم های حریف از 
بــازی در چمن مصنوعی لذت نمی برند. 
در فوتبال حرفــه ای چمن مصنوعی در 
اســتادیوم هایی فرش می شود که به دلیل 
شرایط آب و هوایی رویش چمن طبیعی 
بسیار سخت است؛ اما به نظر می رسد در 
شــمال این کار به این بهانه انجام شده که 
عوامل نگهداری چمن طبیعی از هزینه و 
هم چنین زحمات نگهداری آن خلاص 

شوند!

چمن مصنوعی؛ نه به سود نساجی و نه به سود تراکتور

قول استقلال به فکری؛ قایدی می ماند
گروه ورزشــي - مهدی قایدی 
که برای اولین بار توســط اسکوچیچ به 
اردوی تیم ملی دعوت شــد با گلی که 
در بازی با بوســنی زد بدون شــک در 
دیدارهای آتی شــانس بیشــتری برای 
حضور در ترکیب ثابت تیم ملی خواهد 

داشت. 
این حضور و تدوام درخشــش در 
ترکیب تیم ملی می تواند مهدی را بیش 
از پیش مورد توجــه تیم های خارجی 
قرار دهد به خصوص که مهدی بازیکن 
زیر ۲۳ ســال بشــمار می رود و از همه 
مهمتر اینکه پیش تر در ترکیب تیم امید 

به میدان رفته بود. 
بازی های خــوب مهدی در لیگ 
قهرمانان آســیا به خصــوص در بازی 
هــای مقدماتی موجب گرایش چند تیم 
متمول آســیایی به این بازیکن شده بود 
که در نهایت با صحبت های انجام شده 
میان مهدی و باشــگاه استقلال قرار شد 
او این فصل در جمع آبی پوشــان بماند 
و به تیم در مســیر قهرمانی در لیگ برتر 

کمک کند. 

با قبول این پیشنهاد از سوی مهدی 
باشگاه هم به این بازیکن جوان قول داد 
مبلــغ قرارداد او را که از قبل ثبت شــده 
بود را تغییر خواهد داد که این اتفاق هم 

صورت گرفته است. 
با این قول و قرار و هم چنین وعده 
ای که باشگاه استقلال به محمود فکری 
داده اســت خیال ســرمربی استقلال از 
بابت درخشش مهدی قایدی در ترکیب 
تیــم ملی که می تواند او را بیش از پیش 
مورد تیم های خارجی قرار دهد، راحت 
اســت چرا که مهدی دست کم تا پایان 

فصل در اردوی تیم آبی می ماند. 
پیــش از این این تــرس و تردید 
برای کادر فنی استقلال وجود داشت که 
نکند باشــگاه برای تامین بودجه جاری 
از جمله پرداخت دستمزد استراماچونی 
که بیش از ۴۰ میلیارد تومان است مهدی 
قایدی را به یک تیم خارجی بفروشــد 
اما حجت نظری یکی از اعضای هیات 
مدیره باشــگاه در اینباره صحبت کرد 
و صراحتــا گفت ما بــرای پرداخت 
دســتمزد استراماچونی نیت به فروش 

هیچ یک از بازیکنان نداریم.
 کاری کــه البته 

پیــش تــر انجام 
شده بود. اگر به 
یاد داشته باشید 
مخالف  شفر 
الهیار  فروش 
به  صیادمنش 
فنرباغچه  تیم 

بود اما باشــگاه 

اســتقلال برای تامین بخشی از بودجه 
جاری خود این بازیکن را با مبلغی کمتر 
از یک میلیون دلار به باشگاه فنرباغچه 

فروخت. 
در حالی که ســرمربی وقت 
اســتقلال بر این عقیــده بود اگر 
باشــگاه کمی صبر مــی کرد می 
توانست با مبلغی بیش از ۲ میلیون 
یورو الهیــار را به تیم های آلمانی 

بفروشد.

گروه ورزشــي - کنفدارســیون 
فوتبال آســیا )ای اف ســی( از راهیابی هر 
پنج عضو این نهاد آســیایی از جمله ایران 
به مرحله بعدی رقابت برای کسب میزبانی 

رقابت های جام ملت های ۲۰۲۷ خبر داد.
ای اف ســی تایید کرد کــه هر پنج 
فدراسیون عضو این نهاد شامل فدراسیون 

فوتبال ایران، هند، قطر، عربستان سعودی 
و ازبکستان به مرحله بعدی فرآیند کسب 
میزبانی جام ملت های ۲۰۲۷ آســیا راه پیدا 
کرده اند.میزبان نهایی این دوره از رقابت ها 

در سال ۲۰۲۱ اعلام خواهد شد. 
آخریــن دوره ایــن تورنمنت که به 
میزبانی توسط امارات متحده عربی برگزار 

شــد، تمامی رکوردها از جمله مشارکت 
رســانه های دیجیتال و بیننده تلویزیونی را 
شکســت و عمده دلیل این اتفاق تصمیم 
متفق القولی بود که مبنی بر گســترش این 
تورنمنــت و افزایش تعداد تیم ها از ۱۶ به 

۲۴ تیم، اتخاذ شد. 
ایران نامــزد میزبانی جام ملت های 

آســیا در ســال ۲۰۱۹ نیز بود که در نهایت 
به امارات رسید. این مسابقات در سال های 
۱۹۶۸ و ۱۹۷۶ با میزبانی ایران برگزار شــد 
کــه در هــر ۲ دوره هم با قهرمانی تیم ملی 

فوتبال ایران به پایان رسید. 
پیش از این چین به عنوان میزبان جام 

ملت های ۲۰۲۳ آسیا انتخاب شده است.

جام ملتهای 2027؛ ایران یک مرحله نزدیکتر به میزبانی

مسئله جانشینی شجاع حل می شود؛

گروه ورزشــي - رئیس باشگاه 
ریوآوه پرتغال مبلغ انتقال مهدی طارمی 
به تیم پورتو را به صورت رســمی اعلام 

کرد.
تیم فوتبال ریوآوه فصل گذشته با 
حضور »کارلــوس کارواخال« به عنوان 
ســرمربی و نفراتی مثــل مهدی طارمی 
عملکرد بسیار خوبی داشت و موفق شد 
سهمیه پلی آف لیگ اروپا را کسب کند.
در پایان فصل، کارواخال از ریوآوه 

جدا شد و به تیم براگا رفت.
ریوآوه همچنین مهــدی طارمی 

را بــه پورتــو و »نونو ســانتوس« را به 
اسپورتینگ لیســبون فروخت تا درآمد 
قابل توجهــی از فروش این دو بازیکن 

کلیدی خود به دست بیاورد.
»ســیلوا کامپوس« رئیس باشگاه 
ریــوآوه در تازه تریــن گفتگوی خود با 
»کانال ۱۱« پرتغال اعلام کرد باشگاهش 
از محــل فــروش ایــن دو بازیکن در 
مجموع ۸ میلیــون و ۷۰۰ هزار یورو به 

دست آورده است.
کامپوس گفت: ارزش ها محرمانه 
و پنهان نیست. طارمی به مبلغ ۵ میلیون 

و ســانتوس به مبلــغ ۳.۷ میلیون یورو 
فروخته شدند. 

کاملًا مطمئنــم که اگر همه گیری 
کرونا نبود، می توانســتیم پول بیشتری 
بگیریم زیرا باشــگاه های زیادی از اروپا 

خواهان آنها بودند.«
طارمی در حالــی برای تیم 
ریوآوه ۵ میلیون یورو درآمدزایی 
داشته است که تنها یک فصل در 
این تیم حضور داشت و توانست 
بــا این تیم به عنــوان آقای گل 
مشــترک فصل گذشــته لیگ 

پرتغال برسد.

مبلغ انتقال طارمی به تیم فوتبال »پورتو« رسما اعلام شد
درآمدزایی قابل توجه از مهاجم ایران؛
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